

Product Change Notification



PCN-Number / Rev / Date 44666 / 1 / 06.05.2021
Category / change type SWFW software / SOFTW Change of software / MAJOR
Summary Change to PCN 40075 New software release Gecko available in Q2/2021
Motivation, trigger New software release for TCG-4
Details of change Zur vorangegangenen PCN: 44075 ergibt sich eine Änderung, Kunden die mit Erscheinen der neuesten Softwareversion: v5.00-Gecko auf den neuen Softwarestand wechseln möchten, sind angehalten, alternativen Bestellnummern zu verwenden. Die alternative Bestellnummern erfahren Sie von Ihrem Vertriebspartner.

Erklärung dieser Maßnahme:

Mit dem Wechsel der Softwareversion von v3.00-Dingo auf v5.00-Gecko werden mehrere grundlegende Softwarekomponenten geändert, so dass keine Garantie gegeben werden kann, dass alle bisher verwendeten Softwarekomponenten ohne Anpassungen übertragen werden können.

Bei einem Wechsel bitten wir Sie die Kompatibilität sorgfältig zu testen.

Alle Softwareänderungen und eine Wechselanleitung finden Sie unter:

stw-digitalization.com

pw: connectivity

PCN 44075:

Das Softwarerelease Dingo Reloaded (Deployment Package v2_02r0) wird ab dem Erscheinen des Softwareleases Gecko (Deployment Package tba) nicht weiter gewartet (EOM). Das Veröffentlichungsdatum des Gecko Releases ist für Q2 / 2021 geplant.

Dies bedeutet auch, dass auf den Standard TCG-4 Geräten ab Verfügbarkeit des Gecko Softwareleases, dieses anstatt der Dingo Reloaded Software aufgespielt wird.

Sollten Sie weiterhin die Dingo Reloaded Software bekommen wollen, ist dies über die Erstellung Ihrer spezifischen TCG-4 Variante möglich. Bitte beachten Sie dabei aber, dass wie oben erwähnt, die Software nicht weiter gewartet wird.

Wir empfehlen Ihnen, den seit Montag, 30.11.2020, verfügbaren Firefly auszuprobieren und dorthin Ihre Anwendung zu transferieren. Das Firefly Release (Deployment Package v3_00r0), dessen Zulassung gerade noch läuft, steht auf dem STW Download Server zur Verfügung und bietet etliche neue Funktionen. Die Details zu den Neuerungen finden Sie in den zugehörigen Releasenotes. Bitte beachten Sie auch, dass es keine Rückwärtskompatibilität zwischen der Software Firefly (Deployment Package v3_00r0) und Dingo Reloaded (Deployment Package v2_02r0) bzw. älteren Ständen wie Dingo (Deployment Package v2_01r0) oder Crocodile (Deployment Package v2_00r0) gibt. Zwischen Firefly und dem nachfolgenden Softwarerelease Gecko besteht wieder eine Rückwärtskompatibilität.

There is a change to the previous PCN: 44075, customers who want to change to the new software version with the release of the latest

Product Change Notification



software version: v5.00-Gecko are advised to use alternative order numbers. Contact your sales representative for the alternate order numbers.

Explanation of this action:

Changing the software version from v3.00-Dingo to v5.00-Gecko changes several basic software components, so there is no guarantee that all previously used software components can be transferred without adjustments.

In case of a change, please test the compatibility carefully.

All software changes and a change guide can be found at:

stw-digitalization.com

pw: connectivity

PCN 44075:

The software release Dingo Reloaded (Deployment Package v2_02r0) will no longer be maintained (EOM) after the release of the software release Gecko (Deployment Package tba). The release date of the Gecko release is planned for Q2 / 2021.

This also means that the Gecko software release will be installed on standard TCG-4 devices instead of the Dingo Reloaded software as soon as it is available.

If you would like to continue to receive the Dingo Reloaded software, this can be done by creating your specific TCG-4 version. Please note, however, that as mentioned above, the software will not be maintained further.

We recommend that you try the Firefly, available since Monday, 30.11.2020, and transfer your application to it. The Firefly release (Deployment Package v3_00r0), whose approval is in progress, is available on the STW download server and offers several new functions. Details of the new features can be found in the corresponding release notes. Please also note that there is no backwards compatibility between the software Firefly (Deployment Package v3_00r0) and Dingo Reloaded (Deployment Package v2_02r0) or older versions like Dingo (Deployment Package v2_01r0) or Crocodile (Deployment Package v2_00r0). Between Firefly and the following software release Gecko there is again a backwards compatibility.

Alert impact

Defined End of Maintenance (EOM) date for the software release Dingo-Reloaded with related effects on the TCG-4.

Announcement of the new software release Firefly, which is available on the STW download server.

Company

STW TECHNIC, LP

Comments / objections to

orders@wiedemann-group.com

If you need further assistance, you may also contact your local sales representative or our sales department. STW shall not be held liable if this notification is not correctly distributed within your organization.

Affected Product	STW part number	Customer part number
Teleservice module TCG-4e-global	94419	n.a.
Teleservice module TCG-4e-global	94138	n.a.
Teleservice module TCG-4e-US	88821	n.a.

Address Am Bärenwald 6 87600 Kaufbeuren GERMANY	Tel. +49 8341 9505-0 Fax +49 8341 9505-55	Email info.stw@wiedemann-group.com Internet www.stw-mm.com	Registered with Kaufbeuren Register court Amtsgericht Kempten, HRB Nr. 1863	Managing Director Christophe de Bary Steffen Dieterle	USt. ID-Nr. DE811355522 St.Nr. 125/137/30002	Bank details Sparkasse Kaufbeuren IBAN DE75 7345 0000 0000 0219 72 BIC BYLADEM1KFB
---	--	---	--	--	---	--

Product Change Notification



Affected Product	STW part number	Customer part number
Teleservice module TCG-4i-US	88820	n.a.
Teleservice module TCG-4i-EU	88815	n.a.
Teleservice module TCG-4e-US	88270	n.a.
Teleservice module TCG-4e-global	86878	n.a.
Teleservice module TCG-4e-US	86844	n.a.
Teleservice module TCG-4i-US	86843	n.a.
Teleservice module TCG-4e-EU	86842	n.a.